
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ SEVER z 02.05.2024  
ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3860 

Občania : žiadajú zrenovovať ihrisko v Opatovej pri COOP 
Jednota, treba opraviť a doplniť herné prvky na ihrisku. Jaroš Roman, Ing. 

Údržba sa vykonáva na základe pravidelných obhliadok DI, alebo podnetov občanov v poradí podľa dôležitosti pre zachovanie 
bezpečnosti detí. 
Na toto DI sa pripravuje kompletná revitalizácia ako investičná akcia mesta nakoľko mnohé herné prvky sú na hranici svojej 
životnosti. 

Zatvorené 

3861 

Občania žiadajú opraviť, preukladať do roviny chodník na 

Potočnej ulici, sú tam prepadnuté časti a nedá sa po ňom 

bezpečne chodiť. 
Jaroš Roman, Ing. 

Opravu prepadov v dlažbe na chodníku budeme realizovať s predpokladaným termínom do konca augusta 2024. V procese - 

naplánované 

3862 

Občania žiadajú aby sa opravil areál MŠ Opatová. Lavičky, 
pieskovisko, bránka pri vstupe do MŠ je to tam v dezolátnom 
stave. Bude treba informovať školské zariadenie mesta Trenčín. 

Masaryk Rastislav, 
Ing. 

Predpokladáme, že ide o MŠ Niva v Opatovej, lebo máme aj MŠ Opatovská. 
V rámci schváleného rozpočtu údržby sa priestory a okolie MŠ priebežne opravujú a obnovujú. Riaditeľka MŠ nesúhlasí s 
názorom o dezolátnom stave, lebo podľa nej sa veľa vecí podarilo obnoviť, napr. v pieskoviskách vymenený piesok minulý rok, 
lavičky pre deti sú práve v tomto období už objednané nové, všetky herné prvky sú funkčné. Bolo vybudované nové átrium, 
vyvýšené bylinkové záhony, chodníky. 

Zatvorené 
(kladne) 

3863 
Občania žiadajú vybudovať rulu na postavenie mája, aby sa to 
nemuselo každý rok kopať. Bude to bezpečnejšie. 

Jaroš Roman, Ing. 
V tejto veci prosím upresniť požiadavku na mail: 

mhsl@trencin.sk 

Zatvorené 

3864 

Občania žiadajú dosypať štrk na chodníku pri škôlke, je to veľmi 
nebezpečné pre deti. Jaroš Roman, Ing. 

Dosypanie zatrávňovacej dlažby vhodnou frakciou budeme realizovať do konca mesiaca jún. V procese - 

naplánované 

3865 

Občania žiadajú aby mesto upozornilo majiteľa Opatovskej chaty, 

už druhý rok po sebe keď žaby nakladú vajíčka, vypustí vodu do 

potoka a spláchne populáciu žiab. 
Ďuďáková Mária, 

Bc. 

Podľa našich zistení uvedený problém už riešia s majiteľom chaty kompetentné orgány ochrany prírody a krajiny Správa CHKO 

Biele Karpaty a Okresný úrad Trenčín, odbor starostlivosti o životné prostredie. 

Zatvorené 

3866 

Občania žiadajú :aby sa robilo niečo s parkovaním na železničnej 
stanici nie je tam kde zaparkovať večne sú plné parkoviská a aj 
na Hodžovej ulici máte problém zaparkovať či cez deň aj večer. 

Múdra Hana, Ing. 
Parkovisko pri železničnej stanici je v súkromnom vlastníctve, preto mesto nemôže určovať podmienky jeho využívania. V 
blízkosti stanice sú ďalšie dve parkoviská na ulici Sadová pri parku a na ulici Kragujevackých hrdinov pri Madove. Pri parku býva 
počas dňa obsadené alebo takmer obsadené, v nočných hodinách voľné.  Pri Madove býva dostatok voľných miest počas dňa i 
v nočných hodinách. Obdobne na Hodžovej ulici.  Je možné, že v čase príchodu/odchodu väčšieho množstva cestujúcich (napr.  
nedeľu večer) sú miesta na Hodžovej v blízkosti podchodu na stanicu obsadené, avšak v bežných časoch počas dňa i v noci 
tento problém nepozorujeme. 

Zatvorené 

3867 

Občianka žiada orezať kríky pri COOP Jednote, ako sa ide K 
výstavisku . 

Jaroš Roman, Ing. 

Zeleň v tejto lokalite bola podľa požiadavky orezaná.  

3868 

Občianka s Pod Sokolíc žiada dokresliť na cestu 20 rýchlosť, 

ktorú jej sľúbili . Múdra Hana, Ing. 

Opätovne sme požiadali o doplnenie dodávateľa dopravného značenia. Zatvorené 

3869 
Občianka žiada orezať strom pri COOP Jednote ako sa ide K 

výstavisku nie je  tam vôbec vidieť. Jaroš Roman, Ing. 
Orez stromu už bol realizovaný. Zatvorené 

3870 
Poslanec Matejka žiada: Pozametať ulicu Dubovú v Kubrej, 
ostatné ulice sú pozametané a na túto ulicu sa zabudlo. Volajú 
občania že to nie je hotové. 

Jaroš Roman, Ing. 
V zmysle harmonogramu čistenia MK po ZU je ul. Dubová naplánovaná na konci Mája t. j. 28.5.2024 – vzhľadom na vývoj 
počasia sa môže termín posunúť do začiatku Júna. 

Zatvorené 

3871 
VMČ SEVER žiada na najbližšom MZ  29.05 2024 zaradiť ako 
riadny bod rokovania informácia o aktuálnom stave riešenia 
zabezpečenia MHD na Opatovskej ceste v časti k bývalému PD. 

Múdra Hana, Ing. 
Po dohode so zástupcom primátora Mgr. Jánom Forgáčom môže byť na Mestskom zastupiteľstve 29. mája 2024 informácia o 
aktuálnom stave riešenia zabezpečenia MHD na Opatovskej ceste v časti k bývalému PD prerokovaná v bode Rôzne. 

Zatvorené 



3872 

VMČ SEVER žiada vybudovať krytý cyklo stojan na bicykle ktorý 

by slúžil pre cintorín aj kostol. 
Korienek Ján 

Krytý cyklostojan bude môcť byť vybudovaný v prípade, že budú naň vyčlenené v mestskom rozpočte potrebné finančné 

prostriedky 

Zatvorené 

(nie je v 

rozpočte) 

3873 

VMČ SEVER žiada vyčleniť z hospodárskeho výsledku 10 000 e 

na herné prvky do MŠ Opatová a  na opravu MŠ. 
Capová Mária, Ing. 

Zmena rozpočtu na rok 2024, ktorá prerozdeľuje aj prostriedky hospodárskeho výsledku za rok 2023, je vzhľadom na zákonné 

povinnosti zverejnená od  13.5.2024. Požiadavku je preto aktuálne možné riešiť len priamo na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva a to pozmeňujúcim návrhom k uvedenému materiálu. Pozmeňujúce návrhy predkladajú poslanci Mestského 

zastupiteľstva. 

Následne je možné uvedené riešiť pri ďalších zmenách rozpočtu. Na krytie týchto výdavkov je potrebné nájsť zdroje 

financovania. 

Nové 

3874 

Poslanec Bystrický žiada preveriť možnosť nastavenia správy 

ihriska vedľa Slimáčika, na ul. Turkovej tak, aby sa eliminoval 

výskyt psích exkrementov na tomto ihrisku. Občania sa sťažujú 

že už o to žiadali a nič sa stým nedeje. 

Jaroš Roman, Ing. 

Ihrisko je označené tabuľou, na ktorej je aj piktogram o zákaze venčenia psov. Ak sa nedodržiava toto VZN, je potrebné hlásiť 

takéto priestupky na MsP. 

Zatvorené 

 


